
 

Vragen Forum Stad - Vragenuur 

Dinsdag 10 september 2024 

 

De fractie van de PvdA heeft de volgende vragen betreffende de aanhoudende overlast rondom 
de Van Markelaan / JC Storcklaan in verband met parkeerdruk en bouwactiviteiten. 

 

In de raad van 27 februari 2024 hebben we uitgebreid stil gestaan bij de ontstane 
parkeeroverlast en parkeerdruk in de Ministerbuurt (JC Storcklaan en omgeving). 

De motie welk toen is ingediend en met ruime steun van de raad is aangenomen zou bij het 
bespreken van het nieuwe parkeerbeleid een oplossing kunnen gaan bieden en wij verwachten 
dan ook dat in de uitwerking hiervan bovenstaand en beschreven problemen worden opgepakt. 

In de tussenliggende periode zou de wethouder in gesprek gaan met de bewoners en door 
middel van oa een brief aandacht vragen voor de problemen welk momenteel spelen in de wijk. 

 

Vraag:  

- Hebben deze gesprekken plaatsgevonden? 
De gesprekken  hebben nog niet plaatsgevonden omdat het participatieproces voor de 
kadernota Parkeren nog moet starten. Bij het opstellen van de kadernota zullen de 
toegezegde gesprekken worden gehouden. 
 

-  Is er een brief vanuit de gemeente verspreid aan de bewoners, oa van de Minister, om 
aandacht te vragen voor de ontstane problemen en dat er vooral rekening gehouden 
dient met elkaar in de wijk. 
Er is geen brief gezonden aan de bewoners. Wel hebben gesprekken plaatsgevonden met de 
vertegenwoordigers van de VvE waarin is aangedrongen om de bewoners aan te spreken op 
de van toepassing zijnde regels ten aanzien van parkeren. 

 
Momenteel krijgt de fractie van de PvdA weer veel berichten van overlast en onveilige situaties 
welk ontstaan door oa de herontwikkeling op de Van Markenlaan.  
Bewoners, veel op oudere leeftijd gebruik makend van de scootmobiel kunnen geen gebruik 
maken van trottoirs. Straten staan regelmatig geblokkeerd door bouwverkeer, bestelbusjes etc. 
 
Vraag:  
 

- Is het college bekend met de huidige situatie 
Het college is bekend met de bouwactiviteiten maar niet met de geschetste 
overlastsituaties 
 



- Wat voor maatregelen worden er genomen om de overlast zoveel mogelijk te 
voorkomen 
Naar aanleiding van de eerder ervaren overlast bij de inhuizing van The Minister wordt 
ontwikkelaars nu om een inhuisplan gevraagd dat ter goedkeuring aan de gemeente 
moet worden voorgelegd en waarin rekening moet worden gehouden met de omgeving 
ten tijde van de inhuizing van het betreffende project. Tijdens de bouw dient de 
ontwikkelaar/aannemer een BLVC plan te overleggen als onderdeel van de 
omgevingsvergunning waarin het beperken van overlast voor de omgeving een belangrijk 
onderdeel is.  Op dit moment zijn ons geen klachten bekend over bouwoverlast door 
werkzaamheden aan het project Van Markenlaan. De bijgevoegde foto’s hebben o.a. 
betrekking op aanpassing van de afvalinzamelsystemen aan de JC Storklaan. Het betreft 
kortstondige werkzaamheden. 
 

- Kan er meer handhaving ingezet worden waardoor de overlast welk volop wordt 
ervaren wellicht minder wordt.  
Door de afdeling vergunning en handhaving wordt op zeer regelmatige tijden met de 
uitvoerende partijen gesproken over mogelijke tijdelijke afsluitingen van wegen en 
toegezien op de bereikbaarheid van de omliggende straten 
 

- Gaat u met de bewoners, bouwers en de buurt in gesprek om te komen tot een 
aanvaardbare oplossing 
Recent heeft de ontwikkelaar van de Van Markenlaan een bijeenkomst georganiseerd 
voor o.a. omwonenden waarin naast bezichtiging van het project ook met elkaar 
gesproken is over de herontwikkeling en de hinder van bouwactiviteiten in de directe 
omgeving. Deze bijeenkomst is goed ontvangen door de aanwezigen en heeft het begrip 
voor elkaar verstrekt. 

 
Wij horen graag per omgaande een reactie van het college. 
 
PvdA fractie  
Erik van der Veer 
 
 
Zie bijlagen: 
 
 
 
 
Foto’s overlast afgelopen dagen en vanmorgen! 
Werkzaamheden gebeuren zonder enige vorm van communicatie waardoor bewoners oa niet 
met auto wegkunnen. 
 



 
 
 

 

 

 

 


